
Minnesanteckningar Skolråd Järlåsa Skola 

 

Datum: 2022-11-15 

Tid: kl. 17.30-18.30 

Plats: Skolans matsal 

Närvarande:  Grönmarkerade 

F-klass Nina Norling 

Jenny Dahlin 

 nina@nnhastsport.se 

jenny.dahlin@gmail.com 

 

Åk1 Matilda Norling  matilda@nnhastsport.se 

 

Åk 2 Ellinor Thunarf ellinor.thunarf@gmail.com 

Åk 3 Madelene Järpenge 

Elisabeth Söderberg 

mjarpenge@gmail.com 

elisabeth.ohn@hotmail.com 

Åk 4 Kristina Ek 

Elin Eriksson  

rekasta@hotmail.com 

elin_ericsson11@hotmail.com 

Åk 5 Linn Henningsson linn.henningson@gmail.com 

Åk 6 Maria Kjölvmark  

Björn Pagnell 

pagnell82@hotmail.com 

maria.kjolvmark@gmail.com 

Lärarrepresentant Katarina Axén   

Fritidsrepresentant Angelica Brink   

Rektor Annika Tillander Berg   

 

Sekreterare: Madelene Järpenge 

Sekreterare nästa möte: Matilda Norling 

1. Fastställande av dagordning 

 

2. Föregående skolrådsmöte 

- Information läggs ut mer frekvent på Unikum. 

- Skolråd ska syfta till dialog. 

- Vi pratade om hur vi vill ha det kring fixardag/aktivitetsdag/kulturdag 

- Vi pratade även skolgård samt källarplan. 

 

3. Från Skolledningen 

- Skolsköterska med kuratorsuppdrag anställd, fr om 9 januari 2023. Hon heter 

Therese Karlberg och jobbar idag som sjuksköterska inom primärvården i Heby 

kommun. 

Therese ska jobba 90% med fokus på det förebyggande och hälsofrämjande arbetet 

på skolan. 

 

4. Trygghet/Trivsel/Kunskap 

- Ulla och Olle ansvarar numera för Trivselledarprogrammet. 

Utökad tid för planering. Varannan vecka träffar de elever för att planera. 

TL-lek första rasten. 
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Lågstadiet har rast först och de äldre senare efter att uppdelning av rasterna skett. 

My släpper TL då hon har en del i sitt admin.uppdrag.  

Skolans ansvariga har varit på ett par skolor i Uppsala och fått inspiration av TL-

programmets ansvariga. TL-programmet kan ses som en ledarutbildning även för 

eleverna då de får en utbildningsdag. 

Ett önskemål är att Olle & Ulla skickar ut lite information kring uppdraget och vad 

TL-programmet innefattar. Det gjordes för ett år sedan men bör göras inför varje 

läsårsstart. 

 

5. Fixardagen 

- Se föregående minnesanteckningar. Var är vi där? 

Angående grillplatsen så kan Stefan, Elins man, hålla i bygget med hjälp från Ulla.  

Elisabeth har fört dialog med Ulla som har lite idéer kring hur detta ska byggas 

upp.  

Uppsala Akademiförvaltning äger skogen, skogsvaktare Göran Sandberg: 018-471 

75 23. 

Göran Sandberg kommer att kontaktas för godkännande att bygga upp grillplatsen, 

skriftligt intyg för bekräftelse av detta. Skolan ska stå som ansvarig. 

Krav finns att städning skall ske efter byggnation, detta ansvarar de som bygger 

upp grillplatsen för. 

Ulla uttrycker en viktig punkt kring avgränsning runt själv eldstaden, ex stockar, 

kopplat till säkerhet och tydlighet mot barnen var man leker och inte. 

Vårdnadshavare kollar på möjligheter att hitta en helgdag då detta kan utföras. 

- Se bifogad bild ”grillplats”. 

Bild finns för inspiration från Funbo skola. 

- ”En Kulturdag”?  

Var ligger ansvaret, skola eller vårdnadshavare? 

Öppet hus på skolan? 

Ett förslag om ”Integrationsprojekt” på skolan kopplat till ett efterföljande Öppet 

Hus på skolan lyftes. 

Från skolans håll kan man t ex. jobba med frågor som t ex ”Varför flyttar man?”. 

Det blir då lättare att koppla rätt information till rätt åldrar.  

 

6. Från lärarlaget 

- Inget nytt denna gång. 

 

7. Från Fritidslaget 

- Inget nytt från Fritidslaget, men det kommer att komma ut information på Unikum. 

- Föräldrafråga: -Går det att få mer aktivitet på Fritids Instagramkontor? Svaret är 

Ja! Det är på gång. 

 

8. Föräldrafrågor 

- Skolrådsföräldrar skulle skriva ihop något om Skolgården, vad är status där? 

Detta har inte hunnit påbörjas. Önskemål finns från skolan att Skolrådsföräldrar 

hjälper till att trycka på gällande det kraftigt förminskade skolgården.  



Skolan står med många frågor, men saknar svar från ansvariga. Även skolan anser 

att skolgården är under all kritik men upplever avsaknad av gehör från t ex 

Skolfastigheter.  

- Vad har hänt med den anmälan som gick in till Skolinspektionen? 

Annika uppmanar vårdnadshavarna att vända sig till Skolinspektionen. De 

vårdnadshavare som skickade in anmälan bör också ha fått en återkoppling. 

Vårdnadshavare bör ringa och stämma av med Skolinspektionen om det startats en 

utredning eller inte och vad statusen är där. 

- Hur tycker skolan att tryggheten och måendet är bland barn/bland personal? 

Skolan jobbar med det och gör uppföljningar och uttrycker upplevelse av att 

skolans elever mår mycket bättre. Språkbruket har förbättrats enligt lärares 

upplevelse.  

Under den tid på dagen när alla elever är ute samtidigt är risken större att det sker 

saker, men även där upplever skolan att det har blivit bättre. Uppdelningen av 

raster upplevs av både skola och vårdnadshavare ha haft en god effekt. Det finns 

även bra syften med att blanda åldrarna men uppdelningen upplevs fylla sitt syfte. 

Skolan upplever att färre vårdnadshavare hör av sig idag och ser det som 

ytterligare ett tecken på att det skett förbättringar.  

- Hur jobbar ni med den kompetens som finns? Hur använder sig skolan av den 

interna kompetens och erfarenhet som finns hos t ex lärare som jobbat längre för 

att leda yngre/nya pedagoger? 

Skolan jobbar kollegialt. All personal på skolan går under detta läsår en utbildning 

i NPF, ”En skola för var och en”.  

- Vad skiljer en specialpedagog vs speciallärare?  

Speciallärare riktar sig mot eleven, specialpedagog mot pedagogen. 

- Fritidspersonalens möjlighet till kompetensutveckling? Ingrid har påbörjat detta, 

övriga har inte haft möjlighet ännu kopplat till tidsbrist men planen ligger i att 

detta skall kunna påbörjas efter jul.  Fritidspersonalen genomför även NPF-

utbildningen. Plan finns för samarbete med Börje skola. 

- Hur kan vi vända den negativa trenden med otryggheten som många upplever i 

flera klassrummen? 

Elever uttrycker att det sker mycket och är ”kaos” när det är vikarie. Skolan delar 

inte uppfattningen kring detta men ser att det blir lite ”oroligt” när det kommer in 

vikarier.  

Skolan jobbar på att försöka få mer stabilitet i vilka vikarier som kommer, att 

samma vikarier återkommer i stället för att det hela tiden dyker upp nya. 

Hur jobbar skolan med att följa upp elevernas upplevelse av trygghet på skolan? 

Klasslärare tar upp ”mätfrågor” med eleverna och sammanställer svaren som tas 

med till trygghetsrådets möte. Det är alltid samma frågor för att kunna mäta och 

utvärdera resultaten.  

Efter trygghetsrådet får barnen uppdrag som syftar till att öka tryggheten och 

behandla de svar som uppkommit vid frågeställningarna.  

- Gällande korridoren – elever uttrycker upplevelse av att det är stökigt och otryggt i 

korridoren. Det pratas på språk alla inte förstår som stundom upplevs obehagligt 

av elever när det skrattas och viskas.  

Hur kan man bryta upp detta? 



Skolan uttrycker upplevelse av att man saknar rätt kompetens inom området i hur 

man jobbar med dessa frågor då alla barn kan tänkas uppleva det som en trygghet 

att få uttrycka sig på sitt modersmål.  

Finns det föreläsare eller kompetens som skolan kan ta hjälp av? 

Skolan önskar att de får mer tid att jobba vidare med detta för att även kunna visa 

på resultat utifrån de strategier man använder sig av.  

Skolrådet håller med om att ett ”Öppet Hus” kan vara ett bra förslag att titta vidare 

på.  

- En lärare representerad för varje klass – vid kommande möten, fråga specifikt för 

den klassen? Det är inte görbart att ha en lärare representerad för varje klass vid 

skolrådsmöten, men den lärarrepresentant som närvarar skulle kunna ge en kort 

redogörelse för hur det är i samtliga klasser på skolan. 

- Hur ser skolan på att så många barn just nu byter skola? 

Skolan upplever inte att många barn byter skola, men när en elev byter skola så 

kollar man alltid vad anledningen är och om det är något skolan kan 

göra/förändra/förbättra.   

 

9. Fysisk miljö 

- Cykelställ  

Skolan har bett om att dessa skall flyttas. 

- Staket och grindar är på gång, en del är klart och en del väntar vi på. 

- Källarlokaler ska göras trevligare 

Skolan kommer att ta tag i detta och försöka fixa till det i källaren. 

 

10. Övrigt 

- Vad innebär ”Röda listan” i rastboden? (Detta står i det förväntansdokument som 

delades på Unikum för en tid sedan.) 

Om man lånar något från rastboden och inte tar ansvar för det man lånat så hamnar 

man på röda listan och får inte låna nästa gång. 

 

 

11. Nästa Skolrådsmöte  

Tisdag 24/1-23 kl. 17.30-18.30 

Sekreterare nästa möte: Matilda Norling 

 

 

 

 

 


